
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/XLV110

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 14 stycznia 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zal. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zol. do protokołu

Ad.l
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCl, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XLV (45), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 14 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2009 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

8. Sprawozdanie z wykonania inwestycji i remontów gminnych w roku 2009, plany na rok

2010.

9. Informacja o przestrzeganiu ładu i porządku na terenie gminy w roku 2009.

10. Plan imprez w gminie Gaszowice w roku 2010.

11. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na rok 2010.

12. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na wspólną z Powiatem Rybnickim

realizację zadania inwestycyjnego pn. "Współfinansowanie wykonania pomnika Papieża Jana

Pawła II w Gminie Cacica w Rumunii" w ramach współpracy ze społecznościami lokalnymi

tego państwa.

13. Bieżące sprawy.

14. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

15. Zamknięcie obrad sesji.
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Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Wójt Gminy wprowadził autopoprawkę do punktu 12 porządku obrad, który z względów
formalnych powinien brzmieć:
Podjęcie uchwały w sprawie; udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu.

Przewodniczący Rady poinformował, że po uwzględnionej zmianie porządek obrad
przedstawiał się następująco:
Porządek obrad:

l. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2009 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska iFinansów.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

iMłodzieży.

8. Sprawozdanie z wykonania inwestycji i remontów gminnych w roku 2009, plany na rok

2010.

9. Informacja o przestrzeganiu ładu i porządku na terenie gminy w roku 2009.

10. Plan imprez w gminie Gaszowice w roku 2010.

11. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na rok 2010.

12. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu.

13. Bieżące sprawy.

14. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

15. Zamknięcie obrad sesji.

Nie wniesiono więcej uwag do porządku obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2009 roku.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
"Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052/XLIV/09
z dnia 29 grudnia 2009 roku.
Wiceprzewodniczący Rady - p. Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.

Protokół czytali: Marek Masarczyk, Józef Szawerna, Mieczysław Szymik, Gabriela Oślizło,
Piotr Górecki, Maria Kapnik, Henryk Fabisz, Halina Rybarz-Adamik, Adam Grzelec, Ewa
Biernacka, Małgorzata Witek, Janusz Milion.

Przewodniczy Rady zwrócił się z zapytaniem czy któryś z radnych chce wnieść jakieś uwagi
do w/w protokołu.
NikadnYCh nie wniósł żadnych uwag.
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Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:

Głosowanie:
14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Ad.4
Sprawozdanie z prac Wójta.

Wójt Gminy przedstawił informację o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia
30 grudnia 2009r. do dnia 14 stycznia 2009r.

1. 5 stycznia odbyło się spotkanie noworoczne w hali widowiskowo-sportowej w
Czernicy;

2. 7 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym z Radą Powiatu Rybnickiego
3. 9 stycznia uczestniczyłem w wystawie gołębi pocztowych w Skrzyszowie.

Organizatorami byli hodowcy zrzeszeni w Okręgu Południe;
4. 11 stycznia odbył się w Ośrodku Kultury Zameczek wernisaż prac wykonanych przez

członków Stowarzyszenia KONAR;
5. 13 stycznia odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Vattenfall w sprawie

oświetlenia ulicznego;

Wójt Gminy wspomniał, że sprawdzono zasadność wyliczeń, które przeprowadzono po
modernizacji oświetlenia ulicznego oraz skontrolowano zużycie energii za okres od
października 2008 do stycznia 20 10. Jak mówił zużycie energii elektrycznej po
wymianie lamp ulicznych zmniejszyło się w znacznym stopniu - w w/w okresie czasu
Gmina zaoszczędziła ok. 35% energii elektrycznej.

6. 14 stycznia odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym w Rybniku nt. niskiej
emisji i e-administracji.

Wójt Gminy poinformował, że Ochotnicza Straż Pożarna zgodnie z zaleceniami
Wojewody Śląskiego współpracuje z użytkownikami budynków komunalnych i
budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Gaszowice. Strażacy
systematycznie zrzucają śnieg z dachów i usuwają sople lodu. Wszyscy zarządcy w/w
nieruchomości otrzymali pisma dotyczące kolejności działań. W tym temacie należy
kontaktować się z Komendantem Gminnym OSP - p. Czesławem Kasperzec lub z
Naczelnikami poszczególnych jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia
30 grudnia 2009r. do dnia 14 stycznia 2009r. podpisał następujące zarządzenia:

1. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu na wykonanie zadań
z zakresu rozwoju sportu kwalifikowanego na terenie Gminy Gaszowice;

2. Zarządzenie w sprawie określenia jednolitych wzorów dokumentów stanowiących
podstawę do realizacji zadań z zakresu rozwoju sportu kwalifikowanego
dofinansowanych z budżetu Gminy Gaszowice;

3. Dwa zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego;
4. Zarządzenie w sprawie zatrudnienia Kierownika Obsługi Komunalnej w Gaszowicach;
5. Zarządzenie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla kierownika ZOK;
6. Zarządzenie w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu;
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Wójt Gminy nadmienił, iż powyższe zarządzenie dotyczyło działki znajdującej się w
rejonie "PREFBETU" w sołectwie Czernica, której własnością jest Kompania Węglowa
S.A., która położona była na terenie naszej gminy.

Przewodniczy Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych czy mają uwag l dotyczące
sprawozdania z prac Wójta Gminy.

Radny Józef Szawerna zapytał, czy wybrano Kierownika Zakładu Obsługi Komunalnej
w Gaśzowieach.
Sekretarz Gminy w odpowiedzi poinformowała, że do konkursu organizowanego w grudniu
2009 r. zgłosiło się dwóch kandydatów na w/w stanowisko pracy, z których jeden nie spełniał
wymagań; w wyniku, czego Kierownikiem Zakładu Obsługi Komunalnej w Gaszowicach
został Pan Wojciech Zimny.

Do przedstawionych informacj i nie wniesiono więcej uwag.

Ad. S
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 11.01.2010 r.
o godz. is'" w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło -
Przewodniczący Komisji.

Tematyka posiedzenia:
l. Ocena i informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za

rok 2009
2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące

Przewodniczący Komisji - p. Gabriela Oślizło poinformowała, że zagadnienie dotyczące
działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2009
omawiane będzie na kolejnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w miesiącu styczniu.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów, które odbyło się w dniu 12.01.2010 r. o godz. 1400 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.

Tematyka posiedzenia:

1. Sprawozdanie z wykonania inwestycji i remontów za rok 2009 oraz plany inwestycyjne
narok 2010

2. Sprawozdanie z działalności GKRP A za rok 2009
3. Informacja o przestrzeganiu ładu i porządku na terenie Gminy
4. Materiały na sesję, sprawy bieżące ,,

Przewodniczący Komisji - p. Adam Grzelec nadmienił, że zadłużenie na koniec
zeszłorocznego budżetu wyniosło 24, 5%, a tegoroczne przewiduje się w wartości około 27%.
Dodał, że radni zajęli się także tematem dotyczącym opieki nad zwierzętami w okresie
zimowym. Poinformował, że zdarzają się przypadki na terenie naszej Gminy, że zwierzęta
domowe "nie są traktowane po ludzku", w związku z powyższym członkowie Komisji
zaproponowali, aby zamieścić artykuł w "Informatorze Gminnym" zawierający apel dotyczący
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odpowiedniego traktowania zwierząt przez ich właścicieli i a skutkach prawnych w przypadku
zaniedbania tego obowiązku.

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo Prezesa Ochotniczej Straży
Pożarnej Szczerbice - p. Witolda Ryszka wyjaśniające niemożność wzięcia jego udziału w
posiedzeniu Komisji Rozwoju ... w dniu 12.01.2010r., na którym planowano podjąć temat
dotyczący rozliczenia odszkodowania z tytułu ubezpieczenia budynku OSP w Szczerbieach.
Zapewnił, że sprawa ta zostanie omówiona na kolejnym posiedzeniu Komisji Rozwoju ... ,
które zaplanowane jest na dzień 19 stycznia 2010 roku na godzinę 14:30.

Wójt Gminy dodał, że rozważa się kupno ciągnika do odśnieżania chodników na terenie
Gminy dla potrzeb Zakładu Obsługi Komunalnej w Gaszowicach.

Do protokołu nie wniesiono więcej uwag.

Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 12.01.2010r. o godz. 800 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice przedstawiła z upoważnienia przewodniczącej Komisji Oświaty - radna
Maria Knapik.

Tematyka posiedzenia:

] . Analiza problemów społecznych
a) sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2009
b) sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za rok 2009
c) patologia dzieci i młodzieży - omówienie sposobów pomocy

2. Materiały na sesję i sprawy bieżące

Przewodniczący Rady poinformował, że o godz. 16:25 na obrady dotarła radna
Halina Rybarz - Adamik i na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną chwilę uczestniczy
15 radnych.

Następnie zwrócił się z pytaniem do radnych czy mająjakieś uwagi do zreferowanego protokołu,
Radny Janusz Milion odnosząc się do informacji przedłożonej przez pedagogów szkolnych
związanej z patologią występującą wśród dzieci i młodzieży, zwrócił się z pytaniem do
Przewodniczącej Komisji Oświaty ... , czy w w/w sprawozdaniach dokonano oddzielnej analizy
dla chłopców i dziewcząt.
Przewodniczący Komisji Oświaty ... - p. Halina Rybarz - Adamik odpowiedziała, że tego
typu analizy nie wykonano.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych uległ poważnemu wypadkowi. Wyraził swoją wątpliwość dotyczącą
jego obecności na kolejnej sesji w styczniu, na której miało być omówione Sprawozdanie z
działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2009.

Do protokołu uwag nie wniesiono więcej uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.8
Sprawozdanie z wykonania inwestycji i remontów gminnych w roku 2009, plany na rok 2010.

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie radni otrzymali wraz z
materiałami na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji stałych.
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu
Radny Adam Grzelec dodał, że potrzeby inwestycyjne na 201O rok nie budzą wątpliwości i są
jednoznaczne, a środki na nie są zabezpieczone w budżecie . .lak mówił Komisja Rozwoju
będzie jednak badała zasadność tych potrzeb i na bieżąco wskazywała zadania priorytetowe
oraz optowała za wprowadzaniem korekt do budżetu w celu uwzględnienia w pierwszej
kolejności prac najbardziej koniecznych do wykonania.

Ad.9
Informacja o przestrzeganiu ładu i porządku na terenie gminy w roku 2009.

Przewodniczący Rady poinformował, że informację o przestrzeganiu ładu i porządku na
terenie gminy w roku 2009 radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się
na posiedzeniach komisji. Następnie odczytał w/w informację. Dodał, że dzięki interwencji
straży gminnej kwestia nieodśnieżonych chodników znacznie się poprawiła.
Wójt Gminy poinformował, że w roku 2010 zmienią się zasady współpracy ze Schroniskiem
dla zwierząt w Rybniku. Dotychczas zgodnie z umową inspekcja na terenie naszej gminy
przeprowadzana była jeden raz w dowolnym dniu każdego miesiąca. W tej chwili ustalono, że
kontrola ta będzie odbywała się w jeden z czwartków miesiąca, ze względu na obecność
strażników w tym dniu na terenie naszej gminy. Połączenie pracy inspektorów ze schroniska ze
strażnikami gminnym przyczyni się do właściwego egzekwowania należności i bardziej
efektywnej pracy.
Radna Renata Bienek zasygnalizowała konieczność usuwania sopli przy szkołach i
przedszkolach. Wójt Gminy przypomniał, że w tej kwestii należy kontaktować się z
Komendantem Gminnym OSP - p. Czesławem Kasperzec lub z Naczelnikami poszczególnych
jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej.

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Ad.lO
Plan imprez w gminie Gaszowice w roku 2010.

Przewodniczący Rady poinformował, że informację dotyczącą planu imprez w grrurue
Gaszowice w roku 2010 radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się
na posiedzeniach komisji stałych. Wyraził nadzieję, że plan ten dotrze do jak najszerszych
kręgów osób i do organizacji działających na terenie naszej gminy, aby terminy ustalonych
uroczystości były dla wszystkich znane.
Wójt Gminy poinformował o zmianach wprowadzonych do planu imprez w gminie
Gaszowice w roku 2010.

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Ad.ll
Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na rok 2010. <,

Skarbnik Gminy odczytała uchwały w sprawie opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Katowicach:
- o przedłożonym przez Wójta projekcie uchwały budżetowej na rok 2010, wraz z informacją
o stanie mienia komunalnego iuzasadnieniem,
- o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie budżetu na 2010 rok w Gminie
Gaszowice,
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- o prawidłowości załączonej do projektu uchwały budżetowej na 2010 rok prognozy kwoty
długu Gminy Gaszowice.
Przewodniczący Rady porównał budżet zeszłoroczny z tegorocznym na podstawie inforrnacj i
przygotowanej przez Panią Skarbnik Gminy (Informacja stanowi załącznik do niniejszego
protokołu). Następnie zwrócił się z zapytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi dotyczące
projektu budżetu gminy na rok 2010.
Radny Adam Grzelec wyraził zdanie członków Komisji Rozwoju na temat projektu budżetu.
Komisja stwierdziła, że wszystkie środki w budżecie są właściwie zabezpieczone, co
gwarantuje funkcjonowanie poszczególnych jednostek budżetowych i zabezpiecza potrzeby
inwestycyjne i remontowe.
Radna Halina Rybarz - Adamik wyraziła nadzieję, że wszystkie zaplanowane zadania na rok
2010 zostaną zrealizowane.
Wójt Gminy zaznaczył, że system prowadzenia gospodarki na terenie naszej gminy jest od
kilku lat niezmienny i polega na wykonywaniu na bieżąco inwestycji priorytetowych. Zwrócił
też uwagę na fakt braku zaległości w płaceniu podatków lokalnych, co świadczy o
odpowiedzialności i zaangażowaniu mieszkańców w życie gminy i stwarza możliwość
bezpiecznego planowania i sprawnego funkcjonowania.
Przewodniczący Rady wyraził swoje zdanie, iż budżet na rok 2010 jest bardzo dobrze
skonstruowany, a planowany deficyt budżetowy jest bezpieczny.
Następnie Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy
na rok 2010 wraz ze zmianami Wójta Gminy, które omawiane były na posiedzeniach komisji
stałych. Do przedstawionego projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok
2010 nie wniesiono uwag.

<
"

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

] 5 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XLVI 216/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 14 stycznia 2010 r.

w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na rok 2010 - stanowi załącznik do protokołu.

Wójt Gminy wyraził radość z uzyskanego wyniku głosowania i nadzieję na dalszą owocną
współpracę z Radą Gminy.
Poinformował, że w tegorocznych wyborach ponownie będzie kandydował na stanowisko
Wójta Gminy Gaszowice.

Ad. 12
Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Rybnickiemu. Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały,

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
] - głos" wstrzymujący się"

Uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym się.

~,
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UCHWAŁA NR XLVI 217 /10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 14 stycznia 2010 r.

w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rybnickiemu- stanowi załącznik do

protokołu.

Ad. 13
B ieżące sprawy.

1 Przewodniczący Rady
- poinformował, że kolejną sesję planuje się na dzień:

27 styczeń 2010 r. - OKiS w Gaszowicach, godz. 16.00

poinformował, że w dniu 14 stycznia 2010 roku wpłynęło pismo z Śląskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Katowicach Zawiadomienie o Wszczęciu Postępowania w sprawie
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XLIII/211/09 Rady Gminy Gaszowice z dnia 10 grudnia
2009r. w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu
nieczystości ciekłych. Następnie zwrócił się do Radcy Prawnego o wypowiedź w tej kwestii.
Radca Prawny odnosząc się do w/w pisma wyjaśnił, że zakwestionowany został jeden z
paragrafów w/w uchwały, w którym rada gminy wyszła poza delegację ustawową, gdyż
nałożyła obowiązki na przedsiębiorcę, które powinny być realizowane w momencie
wykonywania działalności gospodarczej, natomiast delegacja ustawowa obejmuje ustalenie
warunków, aby takie zezwolenie przedsiębiorca miał uzyskać.

II Wójt
- poinformował, że w dniu 14 stycznia 2010 roku o godz.l0:00 w siedzibie Starostwa
Powiatowego w Rybniku odbyło się spotkanie dotyczące problemów wynikłych w projektach
"e-Administaracja w Powiecie Rybnickim" oraz "Ograniczanie niskiej emisji w budynkach
użyteczności publicznej w Powiecie Rybnickim", który w naszej gminie dotyczy Szkoły
Podstawowej w Gaszowicach, Szkoły Podstawowej w Szczerbice, Przedszkola w Czernicy.
Przypomniał, że projekt dla naszej gminy został już wykonany, ir związku z czym planowano
ogłosić przetarg i podpisać stosowne umowy, aby uzyskać 85% dofinansowania do w/w
inwestycji. Wkład własny Gminy w realizacje programu "Ograniczania niskiej emisji w
budynkach użyteczności publicznej w Powiecie Rybnickim" miał wynieść ok. 100.000,00 zł,
cały program mieściłby się w kwocie ok. 900.000,00 zł . Jednak jak wyjaśniał koszt realizacji
programu na terenie naszej gminy wzrósł o ponad 100%, a kwota dofinansowania spadła do 54
%. W przypadku wycofania się z programu powiatowego będzie możliwość wystartowania w
konkursie o 85% dofinansowania, w którym będzie można składać wnioski do 30 września br.
Radny Piotr Górecki zwrócił się z pytaniem do Wójta, czy w przypadku odstąpienia od
programu będzie można wykorzystać wykonany projekt. Wójt Gminy w odpowiedzi
poinformował, że projekt będzie nadal aktualny. Radny Janusz Milion zauważył, że nie
obejdzie się bez aktualizacji projektu. Wójt Gminy nadmienił, iż projektanci przeprowadzili
audyt energetyczny danego obiektu.

Ad. 14
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

1. Radny Adam Grzelec zapytał o liczbę osób, które znalazły zatrudnienie dzięki
szkoleniom przeprowadzonym w ramach programu "Kapitał Ludzki", z inicjatywy
Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaszowicach i czy uzyskane przez nie certyfikaty
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znajdują uznanie u pracodawcy. Radna Maria Knapik w odpowiedzi poinformowała, że
kwalifikacje zdobyte podczas organizowanych kursów pomogły zdobyć pracę jednej
osobie. Wójt Gminy dodał, że uzyskane dzięki szkoleniom Prawo Jazdy jest na pewno
wielkim atutem u pracodawcy i przekonywał, że wszystkim osobom, które uzyskały
certyfikaty potwierdzające odbyte szkolenie zwiększyły się szanse na otrzymanie pracy.

2.Radny Józef Szawerna poruszył problem braku sieci kanalizacyjnej w "dolnej części
Pogwizdowa". Wójt Gminy w odpowiedzi poinformował, że plan na budowę kanalizacji
jest przygotowany. Jak mówił przewiduje się inwestycje rzędu kilkuset tysięcy zł, które
umożliwią realizację tego zadania podzielonego na części, rozłożonego na planowane
lata.

3.Radny Janusz Milion wyraził swoje zdanie na temat środków finansowych
przeznaczonych dotychczas na budowę kanalizacji sanitarnej w naszej Gminie, za które -
jego zdaniem można było wybudować przydomowe oczyszczalnie ścieków dla
wszystkich mieszkańców.
Wójt Gminy w odpowiedzi wyjaśnił, że właściwe odprowadzenie ścieków odbywa się
poprzez wykorzystanie zbiorczego systemu kanalizacji sanitarnej. Rozważenie kwestii
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków następuje w przypadku, gdy brakuje
możliwości przyłączenia się do sieci kanalizacyjnej.

Ad.1S
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała:
/ - / Marta Kober

PRIEW
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